

南強國際影視傳播有限公司

TEL: 02-82216511 FAX: 02-82216495

http://wellgotaiwan.com.tw

發行日期:20120906

恐龍火車 飛翔之王 DVD

DINOSAUR TRAIN The Wing Kings



【產品規格】

規 格:DVD 單片

片 長:57 分鐘

級 數:普遍级

產 編:WD-337

發音:中文、英文**效:**STEREO

字 幕:中文(繁、簡)/英文

【内容介紹】

PBS KIDS 卡通頻道最受歡迎的兒童音樂冒險節目

恐龍與火車組合,激發孩子們的好奇心

可選中文配音

美國兒童節目製作公司推出的「恐龍火車」,主要針對學齡前三到六歲兒童設計的知識性冒險節目。小暴龍巴迪和領養他的翼手龍爸爸、媽媽、兄弟姐妹泰妮、珊妮以及小唐坐著火車,讓列車長帶他們探索叢林、沼澤、火山和海洋,並且參觀了三疊紀,侏羅紀和白堊紀,讓小朋友們在玩樂間更近一步了解生命科學,自然史和古生物學。

飛翔之王 The Wing Kings

你見過比翼手龍還要大的飛行恐龍嗎?風神翼龍就是最大的飛行恐龍,翼手龍和風神翼龍到飛行龍谷去練習花式飛行,風神翼龍一樣擅於花式飛行,翼手龍們很高興又認識了新朋友。 The Pteranodon family stretches their wings at Quetzalcoatlus Canyon, where Mr. Pteranodon flew when he was younger and nicknamed the "Wing King." The family meets Quincy Quetzalcoatlus and his Dad, a huge flying Pterosaur. Together, the two "Wing Kings" wow their kids with some sensational aerial acrobatics.

WELL GO USA, INC.

南強國際影視傳播有限公司

TEL: 02-82216511 FAX: 02-82216495

http://wellgotaiwan.com.tw

發行日期:20120906

泥坑冒險 The Big Mud Pit

翼手龍爸爸帶著巴迪和蘭伯龍父子到大水塘去吃午餐,蘭伯龍賴瑞卻不小心陷入泥坑裡,幸虧靠賴瑞的兒子里洛靈敏的聽力,聽到賴瑞的求救聲。

There's big trouble at the Big Pond Larry Lambeosaurus gets stuck in a mud pit, and then Dad tries to get Larry out, and ends up getting stuck himself. Buddy and Leroy Lambeosaurus have to think quickly to pull their dads out before some big meat-eater finds them!

暴牙巴奇 Buck-Tooth Bucky

翼手龍爸爸從小就有顆牙齒收集品,可是大家不知道這是誰的牙齒,於是他們去遙遠的神祕島開始了一段解謎之旅!

When Don finds a mystery tooth in Dad's old tooth collection, Dad decides to take the kids on an investigation. They discover that the tooth belongs to a dinosaur called Masiakasaurus, a creature with a mouthful of protruding buck teeth!

泰妮的新朋友 Tiny's Tiny Friend

泰妮有個能讓她獨處的小地方,某天卻來了一位「不速之客」,一隻毛茸茸的細齒獸辛蒂。因為她的家被蘭伯龍家族入侵而必須尋找新的家,泰妮會讓出她的「泰妮小地方」嗎?還是大家會幫辛蒂找一個新的家呢?

Tiny gets upset when she finds a miniature mammal named Cindy Cimolestes has moved into her "Tiny Place," a hole in a tree near the family nest. Buddy ends up using his sharp eyes to help Cindy find a new home that more perfectly fits her small size.

※歡迎上南強 YouTube 頻道觀看預告或是上南強 Facebook 粉絲團分享你的觀看心得!※

YouTube 頻道: http://www.youtube.com/user/WellgoTaiwan

Facebook 粉絲團: http://www.facebook.com/wellgotaiwan